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Zadeva: Selitev študentov iz študentskega doma Akademski kolegij – Baragovo semenišče  

 

V skladu s 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL v Svetniškem klubu Levica naslavljamo na 

župana MOL pisno svetniško vprašanje in prosimo za pisna pojasnila. 

 

V Levici smo na MOL že nekajkrat naslovili vprašanje glede prenove oz. dozidave Baragovega semenišča 

v okviru katerega že desetletja domuje študentski dom Akademski kolegij, ki zagotavlja preko 200 postelj 

študentom.  

Zanima nas, za kdaj se napoveduje začetek gradbenih del in kdaj bodo morali študenti Plečnikovo stavbo 

zapustiti. V osnutku Strategije razvoja kulture v Mestni občini Ljubljana 2024-2027 je zapisano, da bo 

Baragovo semenišče zagotovilo prostore za potrebe Slovenskega mladinskega gledališča z vsemi 

spremljajočimi prostori in podzemno garažo. Upravljalca prenovljenega objekta bosta Slovensko 

mladinsko gledališče in Pionirski dom – Center za kulturo mladih. V dograjenih in prenovljenih prostorih 

bo prostor tudi za delovanje nevladnih organizacij (vadbeni in delovni prostori).  

 

Kakšne načrte v tem projektu ima MOL glede študentskih sob? Ali potekajo dogovori z Ministrstvom za 

visoko šolstvo, znanost in inovacije glede nadomestne zagotovitve študentskih postelj? Ali jim boste 

ponudili del zgradbe v odkup? Ali bo ministrstvo letos še dobilo zagotovila, da bo Javni razpis za izbiro 

študentskih domov za študijsko leto 2024/2025 vključeval tudi Akademski kolegij? Do kdaj bodo 

študentje tam še lahko bivali? Zavedamo se, je zagotavljanje študentskih sob v domeni države, pa vendar 

je Ljubljana univerzitetno mesto, mesto mladih in Ljubljana ne bo pravo univerzitetno mesto, dokler ima 

težave z nastanitvijo študentov. 

 

MOL je z Univerzo v Ljubljani podpisala dogovor o dolgoročnem sodelovanju na področju trajnostnega 

razvoja, infrastrukture, kulture in umetnosti, ki vključuje tudi nastanitveno problematiko študentov.  

Katere ukrepe za reševanje te problematike bo še sprejela MOL?    

 

 

Tovariški pozdrav. 

 

Urška Honzak, 

vodja Svetniškega kluba Levica 

 

 


